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(vast agendapunt, informatief, commissie RVB)
CRVB 06 juni2017, agendapunt xx.

Burgemeester Heiliegers
Veiligheid [VRK <Algemeen Bestuur en BestuursCommissie Openbare Veiligheid> + 
Politie + Driehoek]

 Driehoeks overleg Politie , burgemeesters en OM geweest.
o Tolerantiegrenzen inzake beleidslijn partydrugs bij evenementen 2017 besproken. 

Landelijke lijn OM wordt nu gevolgd. Bij evenementen geldt een zero-tolerance 
beleid. Indien een persoon drugs bij zich heeft wordt e.e.a. ingenomen. Indien 
meer dan 5ml GHB aanwezig is vindt daarnaast vervolging plaats. 

o Het IVB 2018-2022 en uitvoeringsprogramma Veiligheid 2018 is in voorbereiding. 
Ook APV Haarlemmermeer en Haarlemmerliede en Spaarnwoude wordt 
gelijkgetrokken. Nieuw hierbinnen is het aspect ‘modelbeleid Prostitutie’.

o Brief inzake N11 voorgenomen evenemententerrein Amsterdam is verstuurd. 
Eerst ambtelijk overleg. Daarna bestuurlijk.

MRA [Metropool Regio Amsterdam - Algemeen bestuurlijk]
• Geen bijeenkomst geweest. 

Schiphol [waaronder: Omgevingsraad Schiphol en de Bestuurlijke Regie (BRS)]
 Geen vergaderingen geweest. 

BIO/Burgemeesterskring [Bestuurlijke informeel overleg]
 Geen bijeenkomst geweest.

Aandeelhoudersvergadering Meerlanden
 Geen AVA geweest.

Wethouder Graal
GBKZ 
(overleg in september  en december van elk jaar)

Het GBKZ overleg staat gepland in september 2017.

AVA Polanenpark 
(overleg in maart en oktober van elk jaar)

Het strategie document zal in een thema bijeenkomst worden toegelicht.

Meerlanden
(overleg in januari en oktober van elk jaar)

Jaarrekening is in concept gereed, wordt na vaststelling in juni 2017  naar RvB gestuurd (C-
stuk).



Wethouder Van Haeften
Portefeuillehoudersoverleg GR Onderwijs/Vroegtijdige School Verlaters
Niet bijeen geweest

STOPOZ
Niet bijeen geweest. 

Portefeuillehoudersoverleg Wonen (RAP)
Niet bijeen geweest.

AB Recreatieschap Spaarnwoude
Bouwrijp maken t.b.v. Schoteroog. In het kader van de begroting is al de opmerking gemaakt 
dat het saneren/bouwrijp maken in principe bekostigd moet worden door de 
bouwer/ondernemer/exploitant. In bijzondere gevallen kan er aanleiding zijn dat een 
gemeente dergelijke kosten betaalt. De gemeente Haarlem in dit geval. Er is geen enkele 
reden waarom het recreatieschap deze kosten zou moeten dragen. Ook de te verwachten 
opbrengsten staan niet in verhouding tot de te maken kosten. Dit punt is aangehouden.

Portefeuillehoudersoverleg RO
Niet bijeen geweest

REO
Niet bijeen geweest

Portefeuillehoudersoverleg Sociaal Domein
Niet bijeen geweest

GR Paswerk
Concept Jaarrekening vastgesteld en begroting 2017 is beschikbaar voor CRvB

Pfo IASZ
Niet bijeen geweest.

Bestuurlijk overleg Volksgezondheid
Niet bijeen geweest.

Stivas
Niet bijeen geweest.

Bestuurdersplatform NZKG
Jaarrekening 2016 vastgesteld.  
In opdracht van het Bestuursplatform Noordzeekanaalgebied heeft afgelopen zomer een 
groot leefbaarheidsonderzoek in het Noordzeekanaalgebied plaatsgevonden. Wat is de 
invloed van de industrie, havens en bedrijven op de leefbaarheid van de omgeving rond het 
Noordzeekanaal?
De uitkomsten van dit onderzoek zijn nu bekend. Een representatieve steekproef onder 
bewoners en recreanten laat zien dat de haven en industrie van zeer beperkte invloed is op 
de leefbaarheid van de woonomgeving, ondanks dat in sommige wijken mensen overlast 
ervaren.  De meeste hinder die bewoners van het onderzochte gebied ervaren is lawaai van 
vliegtuigen en wegverkeer. (Rapport is beschikbaar)



MRA RO Zuid Kennemerland
Niet bijeen geweest
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